
 
 

Excm. Sra. Alcaldessa de l'Ajuntament de Barcelona 

          17 gener, 2023 

Alcaldessa Colau, 

En nom de la Federació de Comunitats Jueves d'Espanya, (FCJE), institució que representa 
oficialment a les Comunitats Jueves de tot l'Estat, em dirigeixo a Vostè amb bastant 
inquietud, en conèixer la campanya de “BOICOT” contra l'agermanament de la ciutat de 
Barcelona i Tel Aviv i per a trencar relacions amb Israel. Tot això, sota l'alarmant lema de 
“Barcelona amb l’apartheid no”. 

Totes les Comunitats Jueves vivim amb preocupació com els membres de la nostra 
Comunitat de Barcelona, tots ells Barcelonins d'origen o adopció i independentment de la 
seva afiliació política, viuen aquesta campanya de ruptura. 

La societat de Barcelona i la societat de Tel Aviv són societats obertes, d'acolliment.  

Són ciutats líders i reconegudes en nombrosos àmbits com l'organització de congressos 
d'alta tecnologia. 

Són ciutats que atreuen inversions, start ups, turisme.  
 
Són descobridores d'art i cultura, defensores de drets LGTB i ports de benvinguda per 
tothom. 
 
Les gents de Barcelona i Tel Aviv sempre han acollit a tots per igual i no tolerarien cap mena 
de boicot. 
 
Des de les nostres Comunitats i entitats, amb gran orgull promovem i coneixem a la nostra 
Barcelona, com un dels destins favorits per als germanats ciutadans de Tel Aviv, així com per 
a centenars de milers de turistes que arriben des de l'altre costat del Mediterrani.  
 
Jo no aconsegueixo entendre com desembarcaran a la ciutat quan no són ben rebuts. 
 
Per això, sol·licitem a tots els polítics del consistori de Barcelona, que, com els seus 
antecessors, permetin que Barcelona continuï construint ponts de concòrdia, sensibles amb 
totes les minories i evitin la promoció de discursos de rebuig i aïllament. 
 



És un orgull per a tots nosaltres poder passejar per les Rambles i sentir en Hebreu, com cada 
dia més i més empresaris, professionals i turistes ens admiren i venen a invertir aquí, viure 
amb nosaltres o simplement visitar-nos. 
 
És un orgull de tots nosaltres poder aterrar en l'aeroport de Tel Aviv i veure's rebut entre 
diversos idiomes amb un cordial missatge de “Bienvenido", “Benvingut", i “Ongi *etorri”. 
 
És una mostra de respecte i unió entre societats respectuoses i modernes que hem de 
defensar. 
 
Barcelona és Terra de Bienvenida. 
 
Atentament, 

 
Isaac Benzaquén Pinto 
Presidente 
Federación de Comunidades Judías de España 
 
 
 
c/c a l'alcalde de la ciutat de TEL AVIV – *Excm Sr. Ron *Huldai 
  



 


